
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 3. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 14
Vil ministeren i anledning af sin udtalelse "Men der er ingen, der skal bilde
mig ind, at de institutioner, der i dag er kornfede, ikke også kan stramme op.”
bragt i Politiken den 28. august 2015 oplyse, hvilke uddannelsesinstitutioner
ministeren mener er så kornfede i dag, at de bør stramme op?
Spørgsmålet bedes besvares inden afholdelse af samrådet i UFU/BUU om
besparelser på uddannelsesområdet, jf. UFU alm. del - samrådsspm. C og D
samt BUU alm. del - samrådsspm. D og E.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Mark@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand
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